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Generalforsamling den 28/4 2009 
 

Referat 
 

Der kom 84 inkl. inviterede gæster fra Ruder 7. 
 
Per blev valgt til dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
Herefter aflagde formanden beretning, heri blev nævnt det tilskud som klubben er bevilget 
af Kalundborg Kommune på ca. 30.000,- til hjælp til husleje, udbetalt over 3 gange. 
Beretningen blev godkendt uden kommentarer. 
 
Herefter aflagde kassereren regnskab for sæsonen 2008/2009. Dog blev regnskabet 
afsluttet den 31/3-2009, da regnskabet fremover skal følge kalenderåret, (iflg. de nye 
vedtægter) således at næste regnskabsår bliver på 9 mdr. og afsluttes 31/12 2009. Derfor 
er præmierne på 12.000,- som bliver uddelt i dag ikke med, ligesom det tilskud vi får fra 
Kalundborg Kommune heller ikke er med. Hidtil er det kaffekassen som har betalt 
huslejen. Nu bliver det betalt i klubbens regnskab, men indirekte betalt af kaffekassen 
(pengene overføres fra kaffekassen). Regnskabet blev herefter godkendt uden 
kommentarer. Ingvar foreslog samme kontingent, nemlig kr. 450,- om året for at spille 1g 
om ugen og kr. 650,- om året for at spille 2 g om ugen. Det blev også godkendt. 
 
Under punktet indkomne forslag kunne bestyrelsen meddele at der ikke var kommet andre 
forslag end bestyrelsens egne 2 om nye Vedtægter og Klubregler. Begge forslag var 
udsendt sammen med indkaldelsen, således at medlemmerne kunne tage stilling til dem 
inden generalforsamlingen. 
 
Per Thoft gennemgik Vedtægterne § efter § . Sv. Erik Madsen og Helge Nielsen begyndte 
at kommentere Klubreglerne, men det gjorde Per opmærksom på måtte vente til der skulle 
tages stilling til dem. Ellers var der ingen kommentarer. Per gjorde opmærksom på 
reglerne omkring vedtagelse af nye vedtægter. De var alle overholdt. Derefter spurgte Per 
om der var nogle der ikke ville stemme. Det var der ikke. Derefter spurgte Per om der var 
nogle der ville stemme imod. Det var der ikke. Per kunne herefter konstatere, at 
vedtægterne var vedtaget enstemmigt. 
 
Herefter gik man over til næste forslag nye Klubregler. Her meddelte Helge Nielsen, at han 
ikke mente vi behøvede sådanne regler og at det skulle Bridgeforbundet ikke bestemme 
noget om. Per fandt, at det var ganske rimeligt i en forsamling af en vis størrelse, at have 
et ”ordensreglement”. Helge Nielsen mente ikke, at der var grund til at der skulle bruges 
systemkort. I klubreglerne er der foreslået at det er ønskeligt i A-, B-, og C-rækken. Chr. 
Christiansen gjorde opmærksom på at det var ham der var ophavsmand til de foreslåede 
klubregler og udtrykte derfor at han syntes at det var en god ide. Andre gav udtryk for at 
det ikke var nødvendigt. Man enedes dog om at det skulle være ønskeligt i A-rækken. 
Endvidere blev det foreslået at indføje i klubreglerne, at der burde være mere ro i lokalet, 
når der spilles. Per gjorde opmærksom på at det desværre ikke hjalp meget at formanden 
tyssede på os, men derfor kan man godt skrive at det er ønskeligt med mere ro i lokalet. 
Ole gjorde endvidere opmærksom på at regler om indplacering af nye medlemmer også er 
vigtige, så der ikke er noget at tage fejl af.  
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Klubreglerne blev herefter godkendt. 
Herefter gik man over til punktet valg af bestyrelse. 
 
På valg var: 
 
Poul Olsen, Ingvar Jensen, Palle Blomhøj og Søren Monrad Hansen. De to sidstnævnte 
havde meddelt, at de ikke ønskede genvalg. Bestyrelsen foreslog at de blev erstattet af 
Sonja Rasmussen og Carl Ove Sørensen. 
 
Poul Olsen meddelte overraskende for den øvrige bestyrelse, at han ikke modtog genvalg. 
Bestyrelsen foreslog Jørgen Jæger som nyt bestyrelsesmedlem. 
 
Der var ikke yderligere forslag til medlemmer af bestyrelsen, og Per kunne herefter 
konstatere, at Ingvar Jensen var genvalgt og Sonja Rasmussen, Carl Ove Sørensen og 
Jørgen Jæger nyvalgt til bestyrelsen.  
 
Valg af suppleanter: Hanne Hansen modtog genvalg, Carsten Abildgaard ville ikke 
genvælges, da han formentlig ikke spiller i Høng til næste år. Herefter blev Mogens 
Hasselriis foreslået. Han blev valgt. 
 
Valg af revisor: Inge Egenby modtog ikke genvalg, herefter blev Chr. Christiansen 
foreslået og valgt. 
 
Jørgen Danielsen blev genvalgt som revisorsuppleant. 
 
Valg af turneringsledere: Ole og Christian blev genvalgt. Poul Olsen ønskede ikke at være 
turneringsleder mere.  
 
Valg af appeludvalg: Chr. Christiansen, Poul Olsen. 
Chr. Christiansen gav udtryk for at formanden ikke kan være med i appeludvalget, da han 
så har 2 ’kasketter’ på. 
 
Man vil prøve at få Morten Hansen til at gå ind, da han er det eneste andet medlem, som 
er uddannet som turneringsleder. Endvidere blev det også foreslået at få nogle nye 
medlemmer uddannet som turneringsledere. 
 
Under evt. havde medlemmerne ingenting, men formanden tog ordet for at takke Palle 
Blomhøj for hans arbejde i bestyrelsen i 22 år. Palle fik overrakt et æresmedlemsbevis og 
en medfølgende købmandskurv. Som æresmedlem har man gratis kontingent, resten af 
den tid man er medlem af klubben. Overrækkelsen blev behørigt fotograferet af Poul 
Jensen og alle medlemmerne applauderede ivrigt. Per takkede på alle medlemmernes 
vegne formanden og den øvrige bestyrelse for dens meget store og effektive arbejde for 
klubben. 
 
Herefter var generalforsamlingen slut, og det var tid til uddeling af spillepræmier for 
sæsonen. 
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Herefter fik vi en dejlig middag med meget god stemning, til sidst spillede vi kort, med 
mange præmier. Alt i alt en god generalforsamling. 
 
 

Godkendt af dirigenten 
 

Per Lund Thoft 


